
Zápis z ustavujícího veřejného zasedání 
městského zastupitelstva města Miletín, 

konaného dne 03.11.2014 v 18,00 hod v besedním sále Spolkového domu

Přítomni: Ing. M. Cermanová, M. Hlaváček, Mgr. S. Hlaváčková, Bc. O. Machačka,
                Ing. T. Kožíšek, M. Svobodová, Bc. M. Nosek, B. Hak, Ing. M. Hamanová, 
                Ing. F. Petera
Omluven: Ing. V. Marek
Neomluven: - - -
Návrhová komise: Ing. M. Cermanová, Ing. T. Kožíšek
Ověřovatelé zápisu: B. Hak, Ing. F. Petera
Veřejnost: 14
Zapisovatelka: A. Jalová

1) Ustavující veřejné zasedání zahájil O. Machačka – konstatoval, že je přítomna 
     nadpoloviční většina zvolených zastupitelů a městské zastupitelstvo je tak 
     usnášeníschopné.
     Poté přečetl slib zastupitelů a zastupitelé, každý svým slovem „slibuji“ a podpisem, 
     potvrdili svůj souhlas se slibem a ujali se svého mandátu.

2) Volba návrhové komise     ve složení M. Cermanová – T. Kožíšek.
     Hlasování 8 pro – 0 proti – 2 se zdrželi.

3) Volba ověřovatelů zápisu ve složení B. Hak – F. Petera.
     Hlasování 8 pro – 0 proti – 2 se zdrželi.

4) Volba uvolněného starosty
     Na post uvolněného starosty byl navržen Bc. M. Nosek.
    Hlasování 6 pro – 3 proti – 1 se zdržel.

5) Volba neuvolněné (-ho) místostarosty (-ky)
    Na místo neuvolněné místostarostky byla navržena Mgr. S. Hlaváčková.
    Hlasování 9 pro – 0 proti – 1 se zdržela.

6) Volba kontrolní komise
    Podán návrh na zvolení kontrolní komise ve složení Ing. V. Marek – Ing. M. Hamanová - 
    M. Svobodová.
    Hlasování 8 pro – 0 proti – 2 se zdrželi.



7) Volba finanční komise
    Podán návrh na zvolení finanční komise ve složení Ing. M. Cermanová – Bc. O. Machačka 
    – Ing. T. Kožíšek.
    Hlasování 7 pro – 0 proti – 3 se zdrželi.

8) Odměna zastupitelům
    Navržena měsíční odměna ve výši 300,- Kč.
    Hlasování 10 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

9) Odměna neuvolněné místostarostce
    Navržena měsíční odměna ve výši 5.000,- Kč.
    Hlasování 9 pro – 0 proti – 0 se zdrželo.

10) Prodloužení dohody o vytvoření pracovních příležitostí v     rámci veřejně prospěšných prací  
      a poskytnutí příspěvku, spolufinancovaného ze státního rozpočtu a Evropského sociálního 
      fondu č. JCA – VN – 2/2014 č. projektu CZ.1.04/2.1.00/03.00015 ve stejném rozsahu a 
     znění do 31.03.2015.
     Starosta uvedl, že dle této dohody jsou prozatím zaměstnáni u městského úřadu 3 
     pracovníci, a to do 30.11.2014. Pokud by se schválila dohoda o prodloužení, byla by platná
     do 31.03.2015.
     Dotaz ze strany zastupitelů: O. Machačka – ohledně nákladů města na jednoho pracovníka 
     při uzavření této dohody, respektive jaký je poměr mezi částkou dotovanou a mezi 
     částkou, kterou musí město zaplatit ze svého rozpočtu na každého takového pracovníka?
     Odpověděla účetní MěÚ Miletín H. Nálevková – na ty, kteří jsou takto zaměstnáni poprvé
     přijde z dotace 11.000,- Kč, město přispívá 2-3.000,- Kč. V případě, že je takto člověk 
     zaměstnaný opakovaně, je výše dotace nižší, a to 7.000,- Kč, město v tomto případě 
     doplácí 6.000,- Kč.
     Dotaz O. Machačka – zda budou finanční příspěvky ze státního rozpočtu a fondu i nadále 
     nižší, pokud se prodlouží dohoda s právě zaměstnanými?
     Odpověděla H. Nálevková – ano, budou nižší, konkrétní výše dotací ale nejsou předem 
     dané, mohou být od těch stávajících odlišné. Dále uvedla, že je těžké hledat pracovníky 
     právě na tyto dohody, většina nemá po oslovení městským úřadem o práci zájem.
     Dotaz O. Machačka – pokud se dohoda prodlouží, budou mít tito lidé přes zimní období 
     dostatek práce? 
     Odpověděl starosta M. Nosek – ano, práce pro ně určitě bude dost.

11) Volba oddávající osoby 
      Dle zákona je osobou pověřenou oddáváním starosta, místostarosta a dále může oddávat 
      další ze zastupitelů. Starosta města jako další oddávající osobu navrhl Ing. M.Cermanovou
      Hlasování 9 pro – 0 proti – 1 se zdržela.

12) Volba předsedy inventarizační komise 
       Starostou navržena Mgr. S. Hlaváčková.
       Hlasování 9 pro – 0 proti – 1 se zdržela.



13) Záměr směny pozemků mezi obcemi Miletín a Rohoznice
      Obec Rohoznice je vlastníkem pozemku p.č. 324/8, kat. území Rohoznice,  nacházejícím 
      se v ul. Jiřího z Poděbrad v Miletíně. Město by zde chtělo nechat vybudovat novou 
      kanalizaci (ta současná je nedostatečná a ve špatném stavu),  ale nemůže zatím
      podniknout nic,  pokud bude vlastníkem stávající Rohoznice. 
      Proto by chtělo město nabídnout obci Rohoznice pozemky p.č. 1190/28 (1/5 výměry), p. 
      č.1205/8 (1/5 výměry), p. č. 1210/3 (1/5 výměry), p.č. 1210/4 (1/5 výměry), p. č. 1206 
     (1/4 výměry) ve svém vlastnictví ke směně za p.č. 324/8, kat. území Rohoznice.
      Dotaz ze strany zastupitelstva – F. Petera – kdo přišel s nabídkou zrovna těchto 
      miletínských pozemků? Odpověděl M. Nosek – vše je výsledkem vzájemné dohody mezi 
      oběma stranami.
      Hlasování 10 pro – 0 proti – 0 se zdrželo.

14) Pronájem pozemku p.č. 1860/0 (orná půda - 0,3774 ha) a pozemku p.č. 1869/0 (trvalý 
      travní porost - 0,1945ha) v     kat. území Vilantice firmě Karsit Agro, a.s. v     celkové výši   
      2.573,- Kč za rok.
      Hlasování 10 pro – 0 proti – 0 se zdrželo.

15) Oznámení o možnosti využívat domácí ošetřovatelské péče Mgr. Danou Součkovou
      Starosta informoval o možnosti využití domácí ošetřovatelské péče – zajišťuje kompletní 
      ošetřovatelskou práci, např. odběry krve, aplikaci injekcí, infuzí, podávání léků apod. Tuto
      péči budou moci občané využívat o víkendech i svátcích a bude plně hrazena zdravotními 
      pojišťovnami. Odborný personál zajišťující péči bude plně v kompetenci Mgr. D. 
      Součkové. Její činnost nijak nenaruší fungování pečovatelské služby zajištěně městem.
      Hlasování 10 pro – 0 proti – 0 se zdrželo.

16) Výstavba posklizňové linky na pozemku p. č. 412 a zábor pozemku p. č. 1011/11 ke 
      skladování zemědělských produktů
     ZD Miletín podalo záměr k vybudování výše zmíněné linky a záboru pozemku ke 
     skladování zemědělských produktů. Zastupitelé nejsou proti v případě, že bude 
     vybudovaná k těmto pozemkům přístupová asfaltová cesta (z důvodu zamezení prašnosti), 
     samotná linka bude vybudována tak, aby závažně nenarušovala ráz okolí (tzn. barevně 
     bude laděna do přírodních odstínů) a při jejím budování se zamezí ohrožování životního 
     prostředí.
     Hlasování 10 pro – 0 proti – 0 se zdrželo.

17) Složení školské rady
      M. Cermanová vysvětlila, že stávající školské radě končí funkční období. V ZŠ Miletín ji 
      tvoří celkem 9 členů – 3 zástupci ze sboru učitelů, 3 zástupci ze strany rodičů  a zbylé 3 
      členy školské rady navrhuje zřizovatel ZŠ. 
      Zřizovatelem byli do školské rady navrženi:  Ing. M. Cermanová, Ing. Š. Sehnalová a 
      T. Hlavatý.
      Hlasování 10 pro – 0 proti – 0 se zdrželo.



18) Podání žádosti o účelovou dotaci z     rozpočtu KHK pro rok 2015 na pečovatelskou službu   
      v     Miletíně ve výši 170.000,- Kč  
      Žádost o dotaci se podává každoročně.
      Hlasování 10 pro – 0 proti – 0 se zdrželo.

19) Přijetí příspěvku na příspěvkovou organizaci ZŠ K. J. Erbena a MŠ Korálka na základě 
      smlouvy o poskytnutí příspěvku na neinvestiční náklady spojené s     provozem ZŠ a MŠ   
      v     Miletíně na rok 2014 od obce Úhlejov ve výši 28.800,- kč a od obce Tetín ve výši   
     14.400,- Kč.
     Starosta informoval, že město uzavírá každý rok s okolními obcemi, jejichž děti navštěvují
     ZŠ a MŠ v Miletíně smlouvy o poskytnutí příspěvku, protože samotné obce tuto povinnost 
     nemají. Jedinou obcí, která nepřispívá je Vřesník.
     Dotaz ze strany zastupitelů – O. Machačka – zda je nyní po volbách do zastupitelstvech 
     reálná šance na změnu v postoji obce Vřesník. Odpověděl starosta – ano, šance je, záleží 
     na přístupu nového zastupitelstva obce Vřesník.
     Hlasování 10 pro – 0 proti – 0 se zdrželo.

20) Rozpočtové opatření č. 13 a č. 14.
       H. Nálevková informovala, že starosta v rámci svých kompetencí schválil rozpočtové 
       opatření č. 13 a č. 14. Rozpočet byl upraven v příjmových a výdajových položkách o 
       82.367,- Kč. 
       Hlasování 10 pro – 0 proti – 0 se zdrželo.

21) Dodatek ke smlouvě o úvěru mezi městem Miletín a Českou spořitelnou a.s. č. 
      0395396459.
      Protože byla smlouva o úvěru mezi oběma stranami sepsána v období, kdy nebyl stanoven
      přesný rozpočet akce, proto dochází ke změně v článku II projekt č. 3 písm.c) smlouvy č. 
      0395396459, kdy částka 1.500.000 je nahrazena částkou 2.000.000. V ničem jiném se 
      smlouva nemění, její podmínky zůstávají naprosto stejné.
      Hlasování 10 pro – 0 proti – 0 se zdrželo.

22) Diskuze
      Dotazy ze strany veřejnosti:

• V pečovatelském domě č.p. 244 by bylo potřeba vymalovat chodby, natřít okna,
dále bylo požádáno o výměnu laviček (stávající jsou prý těžké a nepohodlné) a
pokácení břízy v blízkosti domů s pečovatelskou službou.
Odpověděl starosta – k těmto pracím  by mělo dojít v zimním období a během
příštího roku, co se týká pokácení břízy, musí dojít ke svolení od orgánu ochrany
životního prostředí. Bude lepší, když si obyvatelé domů s pečovatelskou službou
sepíší žádost se svými požadavky a oficiálně podají na městském úřadě.

• Zda je možnost převést škole a použít získané peníze od obcí přispívajících na
neinvestiční náklady spojené s provozem školy, např. na výměnu nábytku v ŠD,
instalací nových keramických tabulí



Odpověděl starosta – lepší bude podat písemnou žádost s konkrétními návrhy do
čeho  budou peníze investovány. Upozornil, že tyto příspěvky obcí musí být
použity na neinvestiční náklady.

23) Návrh usnesení přečetl Ing. T. Kožíšek

    


